
GENERALFORSAMLING  

HO GRUNDEJERFORENING

Onsdag den 17. maj 2020 kl. 19.00

Ho Kro


1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslår Arne Madsen

Arne Madsen valgt

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen er lovlig indvarslet.


2. Bestyrelsens beretning for det foregående år 
Formand Henrik Andersen forestod bestyrelsens beretning.

Pointer:  
Ny affaldsordning fra 2024. Se hjemmeside.

Der foretages for tiden grundvandsmålinger i området.

Næste generalforsamling er den 8. maj 2024.

Beretningen blev taget til efterretning


3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse samt budget for det 
kommende år. 
Formand Henrik Andersen gennemgik regnskabet, som kan ses på foreningens hjemmeside.

Regnskabet og budgettet blev godkendt. 

4. Fastsættelse af kontingenter for såvel aktive som passive medlemmer, herunder 
kontingentrestancegebyrer. 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent.

På den kommende generalforsamling i 2024 må grundejerne forvente, at bestyrelsen foreslår en 
kontingentforhøjelse.

Kontingentet godkendt.


5. Behandling af indkomne forslag 
Forslag fra Jesper Bo Jørgensen:

Trafikregulering ang. den stigende trafikmængde i Ho området:

1) 70 km/t hastighedsbegrænsning fra Blåvand krydset til Ho bygrænse/hvor cykelstien ender og 

igen fra Ho til udkørslen til Skallingen

2) Etablering af  delevej med 40 km/t hastighedsbegrænsning gennem Ho by og ud forbi 

indkørslen til golfbanen.


Det besluttes, at bestyrelsen arbejder videre med en dialog med andre parter og relevante 
myndigheder.

Der gives en tilbagemelding til generalforsamlingen i 2024.


Forslag fra Kim Rosenkilde:

1) Indkaldelse til generalforsamling og nyhedsbreve via mail

Kim Rosenkilde motiverede forslaget


Henrik Andersen redegjorde for, at det er muligt at tilmelde sin e-mail på hjemmesiden, så der 
gives automatisk besked, når der kommer nyt på hjemmesiden, fx indkaldelse til 
generalforsamling.


Henrik Andersen foreslog, at vi fortsætter som hidtil.

Dette blev godkendt.


2) Grusvejene bliver reetableret på grundig og forsvarlig vis

Kim Rosenkilde motiverede forslaget


Henrik Andersen foreslår, at bestyrelsen drøfter emnet med entreprenøren.

Formandens forslag godkendt.


Henrik Andersen
2023

Henrik Andersen



6. Valg af formand 
Formand Henrik Andersen modtager genvalg

Henrik Andersen valgt som formand 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
På valg er Marie Staal og Johanne Kaack.

Begge modtager genvalg.

Marie Staal og Johannes Kaack er valgt for en 2-årig periode 

8. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 
På valg af Arne Madsen og Hanne Kjær Jørgensen

Begge modtager genvalg.

Arne Madsen og Hanne Kjær Jørgensen er valgt.


9. Valg af 2 revisorer

Kirsten Kaltoft og Mogens Larsen blev genvalgt som revisorer


10. Valg af revisorsuppleanter 
Kristian Kristensen og Thomas Lauridsen er valgt 

11. Eventuelt 

Referent: Jørn Henriksen


